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30. januar 2014

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 35 (Aktstykke nr. 37 - § 7) 
af 30. januar 2014 stillet af Frank Aaen (EL)

Spørgsmål
”I hvilket omfang indgik svar på Skatteministeriet om de skattemæssige problem-
stillinger i forbindelse med salget af DONG-aktier til selskaber placeret i skattely-
lande forud for indgåelsen af aftalen med Goldman Sachs? Blev Skatteministeriets 
eventuelle overvejelser og påpegning af problemstillinger fulgt?”

Svar
Skatteministeriet har ikke været inddraget forud for indgåelsen af de betinget ind-
gåede aftaler med New Energy Investment, ATP og PFA, som oplyst i svar på 
spørgsmål nr. 76 (B 30 - § 7) af 13. januar 2014 og svar på spørgsmål nr. 117 (B 30 
- §7) af 22. januar.

Med venlig hilsen

Bjarne Corydon
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